
Geachte Sportkoepel, 

Wij hebben uw brief van 3 november jongstleden, over de indexeringssystematiek van de gemeente,  

in goede orde ontvangen. In het verleden hebben we dit onderwerp regelmatig met elkaar 

besproken. Hoewel we begrip hebben voor het standpunt van de Sportkoepel, zien wij geen reden 

om van de systematiek af te wijken. In deze brief wordt nogmaals toegelicht waarom we hier voor 

kiezen. 

Voor de indexering van de tarieven hanteren wij, zoals u in uw brief ook benoemd, inderdaad het 

gemeentelijke stijgingspercentage. Deze manier van indexeren wordt gemeentebreed toegepast 

(uitzonderingen op wettelijke maximeringen bij bepaalde leges daargelaten) en is ook vastgesteld 

door de Raad. De gemeente hoeft hier niet de indexering van het CBS voor te hanteren en dit hoeft 

ook niet overeen te komen met de daadwerkelijke verhouding tussen loon en prijs op een specifiek 

terrein; in dit geval sport. De gemeenten hanteren hun eigen indexering die gebaseerd is op de 

gemeentelijke kostenontwikkeling. Voor 2020 rekenden we met een percentage van 3,87% en voor 

2021 hebben we gerekend met een percentage van 3,42%. Zowel de CBS indexering als de 

gemeentelijke indexeringen fluctueren. Het ene jaar is de CBS-indexering hoger en andere jaren de 

gemeentelijke indexering. 

Indien er gekozen zou worden voor de CBS indexering ontstaat er in 2022 een gat in de 

sportbegroting, omdat de lastenstijging niet volledig wordt gecompenseerd. Dat is wel het geval bij 

de gemeentelijke indexering. Met deze wijze van indexeren brengen wij de (tarief gerelateerde) 

baten in directe verbinding met de reële kostenstijging voor ons als gemeente. 

 

Wij snappen dat u zich juist nu hard maakt voor een andere indexeringssystematiek, maar wijzen u er 

graag op dat deze manier van indexeren tot 2015 juist gunstiger was voor verenigingen. Als u 15 jaar 

lang beide systemen naast elkaar legt, zal dit voor de verenigingen per saldo nagenoeg op hetzelfde 

bedrag uitkomen. Dit staat los van de consequenties die de CBS systematiek heeft voor de gemeente. 

Bovenstaand antwoord zal u niet onbekend voorkomen, maar ik hoop u desalniettemin voldoende te 

hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Inge Jongman 

wethouder 

 

       


